
ZAPISNIK
sa 6. sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska odrùane 25. veljaðe 2022. godine u 10 sati u
Konferencijskoj sali na 5. katu, Poslovna zgrada PISAK, Capra5ka ulica 12, Sisak-Caprag.

Sjednici su bili nazoöni vijeónici: Ðulija Adamovió, Sonja Borió, Bojan Dadasovió-predsjednik
Gradskog vijeóa, Zeljko Ðermanovió, Robert Grubec, Lucija Matkovió, MiSa Majkió
Vukðevió-druga potpredsjednica Gradskog vijeóa, Zvonko Marincelj, Tomislav Matlekovió,
Sanja Miokovió, Filip Pjerobon, Tihomir Posavec, Ivica Rendulió, Zoran Sertió-prvi
potpredsjednik Gradskog vijeóa, Ljiljana Slunjski, Vesna Stengl, Sreóko Telar, Darjan Vlahov
i Sa5ka Vukovió.

Odsutni vijeónici: Tomislav Ktulj, Marko Rafaj i Ivica Sipuð koji su opravdali svoju odsutnost.

Ostali nazoéni: Kristina Ikió Baniðek-gradonaðelnica Grada Siska, Marko Kriðka-zamjenik
gradonaðelnice Grada Siska, Gordana Karapandùa Prica-proðelnica Upravnog odlela za
upravne, imovinsko pravne i opóe poslove, Goran Grgurað-proðelnik Upravnog odjela za
obrazovanje, kulturu, branitelje i civilno druStvo, Nikolina Bijelió-proðelnica Upravnog odjela
za prostorno uredenje i zaítitu okoli5a, Silvija MuZek-proðelnica Upravnog odjela za proraðun
i financije, Maja Del-Vechio-privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav, Andrija Rudió-pomoónik proðelnice za odnose s javno5óu, Donat Rogió-
fotograf i Zdenko Plevanðió-snimatelj MreZe TV.

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Bojan Dadasovió koji je utvrdio da je sjednici nazoðno
19 vijeónika te se mogu donositi pravovaljane odluke.

Utvrdio je da, sukladno ðlanku 53. Poslovnika Gradskog vijeóa Grada Siska, vijeóniöka pitanja
se postavljaju na sjednici Vijeóa prije utvrdivanja dnevnog reda usmeno ili u pisanom obliku.
Ukoliko se u vremenu od 60 minuta, koliko traje aktualni sat ne stignu postaviti sva pitanja i
odgovoriti na ista, vijeóniðka pitanja se postavljaju na prvoj sljedeóoj sjednici.

Utvrdio je da na 4. sjednici Gradskog vijeóa svoja vijeóniðka pitanja u aktualnom satu nisu
postavili vijeónici: Vesna Stengl, Tihomir Posavec i Tomislav Matlekovió pa óe oni, sukladno
odredbama Poslovnika, od strane HDZ-a, prvi postavljati pitanja.

Takoder, utvrdio je da aktualni sat poðinje u 10 sati i 5 minuta itrajat óe do l1 sati i 5 minuta.

Rekao je da se prva zapostavljanje vijeóniðkih pitanja javila vijeónica Sa5ka Vukovió.

Vesna Stengl sa svoga mjesta dala je primjedbu da oni vijeónici koji nisu stigli postaviti pitanja
na pro5loj sjednici moraju prvi postavljati pitanja na prvoj sljedeóoj sjednici.

Bojan Dadasovió rekao je kako óe se pridrZavati osnovne poslovniðke odredbe na naöin da od
strane HDZ-apitanja postavljaju vijeónici koji prvi puta nisu stigli postaviti pitanja.
Prva óe, ispred oporbenih vijeónika, pitanja postaviti Vesna Stengl.

Objasnio je da, sukladno odredbi ölanka 53. stavka 4. Poslovnika, pitanja naizmjence
postavljaju vijeónici iz redova vladajuóe veóine te oporbeni vijeónici tako da óe pitanja poðeti
postavljati vijeónik iz vladajué,e veóine, a zatim oporbeni vijeónik koji nije stigao postaviti
svoja pitanj a na 4. sjednici Gradskog vijeóa i tako redom dok prijavljeni vijeónici ne postave
svoja pitanja.



Darjan Vlahov sa svoga mjesta je zatraâio da Vesna Stengl prva postavlja pitanja u aktualnom

satu kao Sto je predsjednik Vijeóa prethodno i proðitao, a dao je rijeð drugoj vijeónici.

Bojan Dadasovió izrekao mu je opomenu jer ne govori za govomicom i odgovorio da od strane

vladajuóih vijeónika prva postavlja pitanja Sa5ka Vukovió, a nakon nje óe pitanja iz redova
oporbenih vijeónika postavljati Vesna Stengl.

Oporbeni vijeónici nisu prihvatili prethodno navedeni naðin postavljanja vijeóniðkih pitanja pa

su sjednicu u 10 sati i 7 minuta napustili sljedeói vijeónici: Tomislav Matlekovió, Sanja

Miokovió, Tihomir Posavec, Ljiljana Slunjski, Vesna Stengl i Darjan Vlahov.

Nakon odlaska prethodno navedenih 6 vijeónika, utvrduje se da je sjednici nazoðno 13

vijeónika te se mogu donositi pravovaljane odluke.

Sa5ka Vukovió postavila je pitanja Goranu Grguraðu i Maji Del-Vechio.
Rekla je da je Sisaðko-moslavaðka iupanija odbila SDP-ov prijedlog postavljanja dispenzera

za higijenske ulo5ke u srednjim Skolama na podruðju Sisaðko-moslavaðke Zupanije.

MoZe li nas Goran Grgurað informirati o postavljenim dispenzenma za higijenske ulo5ke u
sisaðkim osnovnim Skolama?
Koliko je trgovaðko dru5tvo Gospodarenje otpadom Sisak d.o.o. nabavilo novih vozila ovaj
mjesec? Koliki je tro5ak nabave vozllai koliko ih je u planu zanabaviti ovog proljeóa?

Goran Grgurað odgovorio je kako je Grad Sisak jedan od nekoliko gtadova u Republici
Hrvatskoj koji je aktivno reagirao na istraZivanja o dostupnosti higijenskih potrep5tina koja je
pokrenula rijeðka udruga. Ista ta udruga je to predstavila javnosti proðle godine. IstraZivanje je
pokazalo kako je, zbog siroma5tva, veóina Zena prisiljena Stedjeti na ulo5cima jer su im
preskupi, a dio njih, zbog previsokih cijena, kupuje manje kvalitetne higijenske ulo5ke. ViSe

od 10 %o ùenau Hrvatskoj nije u moguónosti kupiti higijenske ulo5ke, a I0 Yo njih si uopóe ne

moùe priuðtiti kupnju higijenskih uloùaka.
Sukladno tome, Grad Sisak jebrzo reagirao medu nekoliko gradova u Hrvatskoj te smo u svih
9 osnovnih Skola kojima smo osnivað, za 809 djevojðica od petog do osmog razreda nabavili
dispenzere, odnosno kutije za higijenske potrep5tine koje su postavljene u prostor sanitarnih

övorova. Dispenzeri óe se redovito puniti higijenskim ulo5cima koje óe uðenice moói koristiti
prema svojim potrebama.

Vijeónica je bila zadovoljna dobivenim odgovorom.

Maja Del-Vechio potvrdila je da je trgovaðko dru5tvo Gospodarenje oþadom Sisak d.o.o.

nabavilo vozila putem Fonda za zaétitu okoli5a. Tn vozila su financirana u 100 postotnom

iznosu dok je jedno vozilo financirano 85 % iz Kohezijskog fonda, a ukupan iznos vozila
iznosi 6,7 milijunakuna. U sljedeóim danima se oðekuje isporuka jednog traktorvozllai jednog

specijalnog vozila.Isporuka se oðekuje do kraja lipnja ove godine.

Vijeónica je bila zadovoljna dobivenim odgovorom.

Bojan Dadasovió utvrdio je da bi pitanja trebala postavljati sljedeóa vijeónica Vesna Stengl, ali
je sjednicu napustila te ne moZe postavljati pitanja.
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Filip Pjerobon upitao je jesu li najveóu tragediju u na5oj povijesti-potres iskoristili i proðelnici
Grada Siska kao neki drugi proðelnici o kojima smo mogli ðitati u,,Veðernjem listu"?

Rekao je da govori o proðelniku u Sisaðko-moslavaðkoj iupaniji Darjanu Vlahovu i, navodno,
proðelnici Sanji Miokovió.
S obzirom da ölanovi jedne organizacije Ogranka Sisak cijelo wijeme govore da Grad Sisak
nije prijavio objekte kulture na obnovu kulturne ba5tine, koliko smo projekata prijavili i kolika
je vrijednost tih projekata te Sto óe biti sa zgradom Munjare?

Silvija MuZek odgovorila je da proðelnici gradske uprave Grada Siska nisu primali dnevnice
zavnjeme potresa.

Bojan Dadasovió istaknuo je kako je isplata dnevnica bacila veliku ljagu na priðu oko potresa
gdje svi mi koji smo pogodeni potresom, radili smo to iz srca dok su neki trpali novac u dZep

Sto je apsolutno za osuditi i Sto treba spomenuti na svakoj sjednici Gradskog vijeóa i izloùiti
onome Sto je nesporno-jednoj velikoj sramoti.

Nikolina Bijelió u odgovoru na drugo pitanje rekla je da na natjeðaj Ministarstva kulture i
medija Republike Hrvatske, Grad Sisak prijavio je 12 projekata u ukupnom iznosu od
104.133.570,00 kuna. Radi se o zgradarna koje su pojedinaðno za5tióeno kulturno dobro u
povijesnoj cjelini grada Siska.
Prijavljeno je KazaliSte 2I, Gradska vijeónica,knjlùnica na Trgu Ljudevita Posavskog, Dom
kulture ,,Kristalna kocka vedrineo', Holandska kué,a, zgrada u Frankopanskoj ulici 1 l, zgradat
Ulici Ljudevita Gaja 2A, zgrada u Ulici kralja Tomislava 40, gradska Munjara, utvrda Stari
Grad, upravna zgrada Gradskog muzeja Sisak i Kuóa Striegl.

Vijeónik je izrazio zadovoljstvo dobivenim odgovorima, ali je bio nezadovoljan Sto su vijeónici
HDZ-apobjegli sa sjednice zbog svojih nemoralnih radnji i boje se javnosti.

Sreóko Telar javio se za rijeð zbog powede Poslovnika.
Reko je da je, sukladno Poslovniku, predsjednik Gradskog vijeóa rekao da se vijeóniðka pitanja
postavljaju naizmjence od strane vladajuóih vijeónika i vijeónika oporbe. Maloprije je pitanja
postavio vijeónik iz redova vladajuóih. Kako sada opet pitanja postavlja vijeónik iz redova
vladajuóih?

Bojan Dadasovió objasnio je kako se vijeónik Zoran Sertió oðitovao kao oporbeni vijeónik.

Sreóko Telar zamolio je predsjednika Gradskog vijeóa da mu u pisanoj formi dostavi toðno i
nedvosmisleno kako i na koji naðin se prijavljuje za postavljanje vijeóniðkih pitanja jer to
vijeónici ovdje nemaju. Rekao je dadolazi prije sjednice Vijeóa, predsjednika Gradskog vijeóa
tada nema, a predsjednik dode na sjednicu s nekakvim pitanjima koje mu je, vjerojatno, netko
preko noói dostavio.

Bojan Dadasovió objasnio je da je procedura postavljanja vijeóniðkih pitanja i davanja
odgovora propisana Poslovnikom Gradskog vijeóa Grada Siska. Trenutak za predaju obrasca
za postavljanje pitanja i prostorija zapredquobrazaca i vrijeme nisu propisani Poslovnikom.
Mi smo jutros odrùali sjednice Klubova vijeónika Nezavisne liste Bojana Dadasovióa, Kluba
vijeónika SDP-a i oni su svoja pitanja dostavili veó u 9 sati ujutro.
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Nesporno je da nema povrede Poslovnika i dobro je poznato da od kada je on predsjednik

Gradskog vijeóa nema niti jedne povrede Poslovnika. Da je toga bilo, nadleZno ministarstvo bi
veó izvr5ilo nadzor zakonitosti rada ovog Gradskog vijeóa.
Sreóko Telar je i vijeónik Skup5tine Sisaðko-moslavaðke Zupanije pa je tuZno da ne vidi Sto se

tamo dogada i koja su tamo kr5enja Poslovnika. MoZe li tamo oporba uopóe djelovati.
Vijeónik Sreóko Telar óe doói na red danas za postavljanje svojih vijeóniðkih pitanja.

Niti jedno predstavniöko tijelo se ne vodi na naðin na koji se demokratski vode sjednice

Gradskog vijeóa Grada Siska.

Sreóko Telar utvrdio je da predsjednik Gradskog vijeóa obja5njava kako je 8 vijeónika S-DP-a

veóina u Gradsko- ul¡re" Graãa Siska koje ima 22 víjeón\ka. Kako je to moguóe? Sto je
veóina, a Sto manjina?

Bojan Dadasovió upitao je vijeónika je li óuo za institut manjinske vlade kao u sluðaju Crne

Gore? Tamo óe 6 vijeónika formirati Vladu, a 81 vijeónik je u Skupðtini.

Zoran Sertió postavio je prvo pitanje Maji Del-Vechio, a odnosi se na prometnicu u Ulici Staro

Praðno koja vodi prema Rakovu polju, a zhog prometa te5kih kamiona je o5teóena. JoS veói
problem je 5to je ta ulica i uska pavozllakoja se mimoilaze o5teóuju rubne dijelove ulice koji
nisu asfaltirani.
Drugo pitanje se odnosi na molbu stanara iste ulice da se u ulici postave uspomici zbog

neprilagodene brzine vozila.
Vijeónik je postavio pitanje Kristini Ikió Baniðek, a vezano je za Sportski gimnastiðki klub

,,Sokol". U potresu je oSteóen prostor koji su koristili u Druðtvenom domu u Galdovu. Postoji
li moguónost obnove tog prostora i moùe li taj Klub dobiti na kori5tenje neki drugi prostor s

obzirom da se u trenutnim uvjetima Klub ne moùe baviti natjecateljskom gimnastikom jer mu
je potreban prostor u kojem mogu fiksirati gimnastiðke sprave? Trenutno su u dogovoru s

Gimnastiðkim klubom ,,Petrinja" 5to nije dugoroðno rjeðenje. Postoji li moguónost obnove
prostorija u Galdovu? Postoji li moguónost dodjele nekog drugog prostora koji óe koristiti samo

oni zbog specifiðnih potreba gimnastike?

Maja Del-Vechio istaknula je da su u Gradu Sisku svjesni da je prometnica u lo5em stanju.

SluZbenici su iza5li na teren i utvrdili stanje prometnice. Konstantno prolaZenje teSkih kamiona
kao i najave Hrvatskih voda da óe tom ulicom prolaziti sa svojom mehanizacijom, tu
prometnicu óe dodatno o5tetiti pa smo stava da obvezu sanacije treba preseliti na tu instituciju.
MoZemo razmotnti sanaciju udarnih rupa.
IJ vezi s postavljanjem uspornika, sluZbenici óe izaéi na teren i utvrditi mjesta na kojima ih
moZemo postaviti i zatraùiti odobrenje MUP-a.

Kristina Ikió Baniðek izvijestila je da je DruStveni dom Galdovo dobio Zutu naljepnicu Sto znaði

da je privremeno neuporabljiv.Izradenje elaborat o zateðenom stanju. Sanacija doma iznosi
1,5 milijun kuna. Grad Sisak planira sanaciju tog objekta. Medutim, do sada nemamo

informacije koje óe ministarstvo biti nadleùno za sanacije druStvenih domova.

Gimnastiðkom klubu je bio ponuden prostor u DruStvenom domu Hrastelnica, ali odgovorili
su da je roditeljima djece ta lokacija predaleka zaputovanje. Trenutno imaju treninge u novoj
Sportskoj dvorani Zeleni brij eg.

Vijeónik je izrazi zadovoljstvo dobivenim odgovorima.
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Bojan Dadasovió utvrdio je da je vijeónik Tihomir Posavec na redu za postavljanje pitanja, ali
je odsutan.

Sreóko Telar obrazloùioje da je proðitao objavu Quirinus portala od ll. veljaðe 2022. godine.
Napisano je da je u Ledenoj dvorani Zlbel u Sisku ukradeno preko 10 milijuna kuna. Navedeni
tekst nije demantiran. Rekao je da bi zbog svoje obavijeðtenosti kao i zbog obavijeStenosti
javnosti htio dobiti odgovore. Spominje se i cjepkanje nabave te je navedeno kako je ugovor
potpisan na naðin ,,kljuð u ruke", a nakon toga sklopljeno je najmanje jo5 tri ugovora i izvr5eno
je dodatnih radova u wijednosti od preko 10 milijuna kuna. Vijeónik je rekao da ga zanima
konkretan odgovor na naslov da je na Ledenoj dvorani Zlbel u Sisku ukradeno preko 10

milijuna kuna. Je li potpisan Ugovor ,,kljuö u ruke"? Ako je potpisan takav ugovor, zbogöega
su potpisanajo5 tri dodatna ugovora?

Filip Pjerobon sa svojeg mjesta je rekao kako ne treba öitati takve portale, a Bojan Dadasovió
mu je izrekao opomenu jer nije govono za govomicom.

Kristina Ikió Baniðekizrazila jerazoóaranost jer je vijeónika Sreóka Telara smatrala ozbiljnom
osobom s obzirom na njegov Zivotni put i doprinos u Domovinskom ratu kao i na njegovo
politiðko djelovanje pa ju jako ðudi da vijeónik s opskurnih portala uzimapriopóenja HDZ-ai
usudi ih se citirati i to portala koji je dobio najo5triju osudu Hrvatskog novinarskog druStva öija
je urednica izbaöena iz Hrvatskog novinarskog druStva zbog toga Sto je gadila medijski
novinarski prostor sa svojim objavama i pisanjima na tom istom portalu. Rekla je da ne misli
ponavljati laZi i kleveteHDZ-a te da je iznimno ponosna Sto je ovih 8 godina osposobila bazen
u Capragu, napravila pjesaðku zonui Ledenu dvoranu Zibel, Sportsku dvoranu Zeleni brijeg i
Sto óe u sljedeóe 4 godine napraviti nova tri vfüóa i novu Skolu u Galdovu te novu knjiZnicu.
Radi se sve u skladu sa zakonom. Vijeóniku savjetuje da, umjesto ðitanja priopóenja HDZ-a,
zapoöne promi5ljati kako unaprijediti Zivot u gradu Sisku i kako kao gradski vijeónik moùe
pridonijeti boljem Zivotu u gradu Sisku.

Sreóko Telar rekao je da nije dobio odgovor na svoje pitanje tetratí pisani odgovor

MiSa Majkió Vukðevió rekla je da su povrijedene odredbe Poslovnika jer se vijeónik Sreóko
Telar javio za rijeö kako bi izrazio svoje zadovoljstvo ili nezadovoljstvo dobivenim
odgovorom, a svoje obrazloùenje iznosi dulje od jedne minute ðto je suprotno odredbama
Poslovnika.

Sonja Borió rekla je kako joj je izuzetno Zao Sto ovdje nema osudene kriminalne organizacije,
5to su se naprasno digli i otiSli. Rekla je da ni sada nezîakako objasniti ovo te5ko emocionalno
razdoblje koje je íza nje kao samohrane majke, a onda i kao gradske vijeónice.
Yi izHDZ-a uðinili ste mi toliko zlaunatrag 5 mjeseci da to u svojih 24 godine staZa nisam
doùivjela, a pro5la sam puno stranaðkih struktura. Ovo ðto se sada dogada je stra5no.

Vijeónica se upitala je li to zbogtoga Sto je iz druge politiöke opcije ili ne odgovara osudenoj
kriminalnoj organizacqi ili zbog toga ðto je na öelu ustanove stranaðki kolega koji ne poðtuje

odredbe sistematizacije radnih mjesta pa ju na sve moguóe naðine Zeli diskreditirati. Stranaðki
kolega koji je u tjedan dana dao tn otkaza. Kakva je to organizacija?
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Na kraju, rekla je da ne ùeli danjezin Sisak padne u ruke HDZ-ajer óemo imati veliki red u
institucij am a za mentalne bolesti.

Bojan Dadasovió rekao je da mora vijeónici izreói opomenu jer nije postavila pitanje, ali da

apsolutno ima potporu jer smo teroru HDZ-a svi izloùeni-anonimnim prijavama,
zastra5ivanjima, pamfletima. To je nesto sa ðime se mi svi skupa moramo nositi. Cilj je da nas

se oblati, a tko nas blati? Oni kojima Proraðun Sisaðko-moslavaðke Zupanije sluZi kao
bankomat. Bankomat zaplaé,anje doktorata, bankomat za dnevnice, bankomat za stimulacije.
Blate nas oni ðija vlada ima 90 o/o élanovakoji zavr5avaju pod istragama. I 5to? Hoóemo li se

sada predati?
Zamolio jevijeónicu da se smiri te da, ubuduóe, postavi vijeóniðko pitanje, djeluje u Gradskom
vijeóu sukladno zakonu, Poslovniku i Statutu jer podr5ku ima. Svi moramo s time Zivjeti jer je
politika u Republici Hrvatskoj izlttzetno prljava narazini nekakve istoönjaðke nedemokratske
drùave tipa Sjeverne Koreje. Svi smo izloùeni tome, ali naZalost, moramo se s time nositi i
trpjeti.
Gradsko vijeóe nije nadleZîo za rje5avanje probleme vijeónice, ali joj, u okviru struke nudi
svoju pomoó, rekao je Bojan Dadasovió.

Kristina Ikió Baniðek apelirala je da predsjednik Gradskog vijeóa ne izriðe opomenu vijeónici
zbog emotivne prirode samog pitanja. Tu je pitanje kako se vijeónica koja nije pripadnica
zloðinaðke organízacíje moZe zaítititi od mobinga. Rekla je da vrlo dobro shvaóa ljudska prava
i Zenska pîava, prava samohranih majki i prava svih majki te bi zajedniðki, predsjednik
Gradskog vijeóa i gradonaðelnica Grada Siska, trebali predsjednici Skup5tine trgovaðkog
druStva ,,Privreda" d.o.o. gradonaðelnici Magdaleni Komes, uputiti dopis u kojem óe ju
upoznati s ðinjenicom da vijeónicu Gradskog vijeóa Grada Siska njezin nadredeni direktor
maltretira. Sigurno je da óe gradonaðelnica kao ùena znati reagirati i sprijeðiti bilo kakve
neugodne situacije.

Zeljko Ðermanovió rekao je da svoja dva pitanja upuóuje zamjeniku gradonaðelnice Marku
Kriðki.
U Sportskoj dvorani Zeleti brijeg se odrZava veliki broj treninga i natjecanja. Koliko klubova,
odnosno sportova djeluje u dvorani i kolikaje popunjenost dvorane?

Drugo pitanje se odnosi na Javnu vatrogasnu postrojbu Grada Siska. Zbognemara u Sisaðko-

moslavaðkoj Zupanrji i ne ulaganja u sustav vatrogastva, ove godine je jo5 vi5e smanjen
proraðun zavatrogastvo. Javna vatrogasna postrojba Grada Siska obavlja dio poslova narazini
cijele Zupanlje. Hoóe li te poslove Javna vatrogasna postrojba obavljati i dalje besplatno ili
postoje moguónosti da im se nadoknade financijska sredstva?

Marko Kriðka utwdio je da svi moZemo biti ponosni na izgradnju Sportske dvorane Zelení
brijeg. Potrebe za takvim objektom su velike. Grad Sisak je jedan od vodeóih gradova u
Republici Hrvatskoj po ulaganjima u sport. Zqednica sportskih udruga ima 67 klubova i dio
njih je orijentiran na kori5tenje dvorane. Osnovne Skole takoder koriste dvoranu, a Gimnazija
Sisak i Ekonomska Skola Sisak su, na Zalost, odustale od kori5tenja dvorane. MoZemo se nadati

da óe pronaói zajedniðki jezik s nadleZnim ministarstvom i iznaói sredstva za kori5tenje
dvorane.
Bitno je napomenuti da dvorana nije Skolska dvorana veó je sportski objekt koji je predan na

upravlj anj e Sportsko rekreacij skom centru Sisak.
Sto se tiðe drugog pitanja, ovaj potres je otkrio mnoge stvari. Otkrio je kakvi su ljudi u biti.
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Rekao je da mu je iskreno Zao Sto su kolege iz oporbe, prvenstveno izHDZ-a napustile ovu
sjednicu, vjerojatno scenirav5i ovu situaciju zbog srama kojeg imaju, kojeg trebaju osjeóati, ne

samo danas veó do kraja svog ùivota na svojim pleóima. Ne samo da su osramotili sebe i svoju
stranku veó su osramotili i svoju djecu. Kolega Zeljko Ðermanovió je sa Zelenogbrijega. Na
Zelenombrijegu poginuo je volonter dok je pomagao drugima. To je ðovjek koji je sudjelovao
u pomaganju na oko 200 kuóa o5teóenih potresom na podruðju Sisaðko-moslavaðke Lupanije.
Dvoje kolega medu nam4 a uvjeren sam kada pogledate neke informacije za Sto su dobili
novce, nose sram ne samo svoj veó i naS koji smo primorani biti u prostoriji s takvim ljudima.
Rekao je da se ne moùepomiriti sa ðinjenicom da se ovdje citiraju mediji koji su popratili laäne
pamflete, ali ti isti mediji nemaju snage da poprate sramotu ljudi, gradana koji Zive ovdje s

nama koji smo od prvog dana bili zajedno sa svima pogodenima kada smo pro5le godine za

wijeme i izvan svog radnog vremena obavljali posao u sruSenom objektu dok netko ima srama
javno reói da ima pravo na 200,00 kuna unutar svojeg radnog vremena pored svojih dobro
plaóenih plaó,a jer je i5ao po peðate u sruSenu zgradt, a koja nije sruSena i u koju i danas moZete

otiói bez ikakvog problema.
Sada se vraóamo i na sadrùq pitanja gdje ljudi koji su uzeli novce od na5ih sugradana i sebi su

osigurali dnevnice od 200,00 kuna, a mnogi od njih su uzeli novac za posao koji nisu ni obavili
i to je poznato. O tome se Suti i onda ùupan otima novce, ne samo od gradana Grada Siska veÓ

i od gradana Europske unije. I kad se to otkrije, onda joS ima srama podizati kaznene prijave
protiv nepoznatog poðinitelja koji je javnosti dostavio podatke kako bi se saznala njihova
sramota. Nije te sram traZiti novce od Europske unije, ali te sram i brineS se Sto je to dostavljeno
javnosti. Nije tu samo gospodin Vlahov, ima tu puno ljudi su dobili ne5to 5to ne zasluZuju i
moùe ih biti sram. Pojedinci su dobivali novce i za one dane kad nisu bili na poslu. To se zna
jako dobro. Imate veliki kolektiv pa svi sve znaju. IJzeli su novce ljudima dok su drugi ginuli.
Vatrogasna postrojba Grada Siska je na ponos svakog gradanina Sisaðko-moslavaðke ùupanije,

a obavlja posao za Sisaðko-moslavaðku Zupaniju jer Zvpanija nije u stanju osigurati novce za

Vatrogãsnu zajednicu Zupanije kako bi obavt¡ala woj posao. To radimo veó godinama. Sutimo
i radimo dok netko uzima200,00 kuna dnevnice zaposao zakoji gamoùe biti sram. S takvom
praksom óe se prestati. Poslat óemo nalog Vatrogasnoj postrojbi Grada Siska da, u razumnom

roku, prestane i odustane od obavljanja poslova ili da im se plati jer i ljudi u Vatrogasnoj

zajednici iskazuju nezadovoljstvo Sto obavljaju tudi posao i gledaju kako drugi uzimaju 200,00

kuna zaposlove koje ne rade.

Vij eónik Zeljko Ðermanovi é, izr azio j e zadovolj stvo dobivenim odgovorima.

Bojan Dadasovió utvrdio je da je sljedeóa na redu za postavljanje pitanja Sanja Miokovió, ali
je napustila sjednicu.

MiSa Majkió Vukovió zatraäilaje od Gorana Grguraða izvje5óe o tome kako teku pripremni
radovi naizgradnji odgojno-obrazovnogkompleksa Galdovo u sklopu kojeg Grad Sisak gradi

djeðji vrtió i osnovnu Skolu.
Drugo pitanje se upuóuje Maji Del-Vechio. Koliko do sada je postavljeno polu podzemnih

spremnika za otpadu gradu Sisku i na kojim lokacijama su postavljeni najnoviji spremnici?

Goran Grgurað izvijestio je kako su radovi krenuli prije mjesec i po dana. Pripremni radovi su

u tijeku. Krenulo se s betoniranjem temelja novog vfüé,a. Radovi se odvijaju redovito, a

srijedom su koordinacije. Sve teðe po planu.
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Maja Del-Vechio odgovorila je da je do sada postavljeno 76 polu podzemnih spremnika na
podruöju Grada Siska od ðega je 17 novih spremnika na podruðju Capraga. Pokriveno je
podruðje Naselja i uZe podruðje Grada Siska. Trenutno se postavljaju na Viktorovcu, a zatim
se kreóe na Zlbel i Zeleni brijeg.
Ukupno treba biti postavljen 101 polu podzemni spremnik. 94 spremnika je zapremine 5m3, a

7 spremnika je zapremine 2,5 m3.

Vij eóni ca j e izr azila zadovolj stvo dobivenim odgovorima.

Bojan Dadasovió utvrdio je da se sljedeóa za postavljanje pitanja javila vijeónica Ljiljana
Slunjski, a odsutna je jer napustila sjednicu.

Lucija Matkovió upitala je kako se odvijaju radovi na objektu Djeðjeg vrtióa,,Razliðak"?
Da li moZemo dobiti vi5e informacija o Projektu,,Djeðji vrtió po mjeri obitelji"?
Grad Sisak i ove godine nastavlja s Programom ,,Sisaðki poduzetniko'. Sto konkretno znaöi za
poduzetnike u gradu Sisku?

Goran Grgurað odgovorio je da je investicija u Djeðji vrtió ,,Razliðak" pokrenuta prije nekoliko
mjeseci. Na tom objektu imali smo dugi niz godina problem s terasom koja je bila neiskori5ten
prostor. S prostora terase je prodirala voda. Da bismo rije5ili oba problema i taj prostor stavili
u funkciju, odluðili smo zatvoriti terasu i dobiti prostor za joð jednu odgojnu skupinu. Na taj
naðin, jo5 20-ak djece óe moói biti upisano u vrtió. Radovi su u visokoj fazi dovrðenja. Trenutno
se postavljaju sanitarije. Za2 do 3 tjedna oðekujemo stavljanje prostora u funkciju.
U okviru Nacionalnog plana oporavka prijavili smo se za dodjelu sredstava za projektnu
dokumentaciju vezanu uz kompletnu energetsku obnovu Djeðjeg vrtióa,,Razliðak" ùeleéi ga
staviti u energetski razred ,,A". Uz to, Zelimo pokrenuti projektiranje jo5 jednog paviljona sa 6

odgojih skupina, u skladu i s najavama gradonaðelnice, jer Zelimo poveóati vrtióke kapacitete
kako ne bi bilo lista ðekanja.

Maja Del-Vechio objasnila je da Programom ,,Sisaðki poduzetniUca" Zelimo poduzetnicima
omoguóiti kvalitetniji i brùi pristup financijskim sredstvima kako bi se osnaZilo i pro5irilo
poslovanje i otvorila nova radna mjesta. Cilj Programa je da se potakne zapoðljavanje ùena,
odnosno poveóanje udjela ùenau bavljenju gospodarskim aktivnostima. Nositelj i organizator
Programa je Grad Sisak s bankama koje óe se javiti na Javni poziv za iskazivanje interesa za

sudjelovanje u Programu.
U Programu mogu sudjelovati oni gospodarski subjekti koji posluju na podruðju Grada Siska
bez obzfua na njihovo sjedi5te i koji imaju minimalno 3 zaposlena od ðega 50 % imaju
prebivali5te na podruðju Grada Siska. Namjena kredita je financiranje kupnj e, izgradrye lli
dogradnje gospodarskih objekata, kupnja opreme ili zafrajnaobrtna sredstva. Minimalni iznos
kredita je 80 tisuóa kuna, a maksimalni iznos je 5 milijuna kuna dok je za trajna financijska
sredstva I milijun kuna. Potpore iznose od2,5 do 3 postotna boda, a sve ovisi o namjeni kredita.
Do danas, kroz ovaj Program odobreno je 58 kredita 5to ðini ukupan iznos od 44.879.359,00
kuna, sa sufinanciranom kamatom veóom od 4,5 milijuna kuna.

Vijeónica Lucija Matkovió izrazlla je zadovoljstvo dobivenim odgovorom.

Bojan Dadasovió utvrdio je da se sljedeói za postavljanje pitanja javio vijeónik Darjan Vlahov
koji je napustio sjednicu.
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Zvottko Marincelj upitao je koliko stipendija je dodijeljeno u ovoj Skolskoj godini i koliki je
ukupan broj korisnika stipendijaGrada Siska?
Postoje li namjera da se segmenti obrazovanja tzv. seniora, odnosno ljudi starije Zivotne dobi
kao i obrazovanje nz rcd stavi u okvir planskih aktivnosti Grada Siska? Postoji li potreba i
namjera za osnivanje otvorenog uðili5ta Grada Siska koje bi pokrivalo sve potrebe koje
pripadaj u obr azov anju odraslih?

Bojan Dadasovió izrekao je opomenu vijeóniku Zvonku Marincelju zbog prekoraðenja
vremena za postavljanje pitanja, odnosno prekoraðenja vremena za obrazlaganje pitanja.

Kristina Ikió Baniðek odgovorila je da je Grad Sisak ove godine ugovorio 31 novi ugovor o
stipendiranju te smo doðli do ukupne brojke od 87 stipendija buduói je dosta studenata u
meduvremenu i diplomiralo pa je poðetkom godine bilo 100 stipendija.
Zahvaljujuói odliðnom suradnjom s OTP bankom, uspijevamo tijekom godina osiguravati
sredstva za stipendije. Grad Sisak izdvaja ðinjenica da Grad Sisak stipendira studente svih l2
mjeseci u godini za razlilç¡ od drugih sredina koje, kada je pauza tijekom ljetnih mjeseci,
obustavlj aju stipendiranj e.

Nismo plaóali nikakve doktorate. Svi stipendisti imali su moguónost javljanja na javni natjeðaj
s javno objavljenim kriterijima. Bodovani su. Postoji povjerenstvo u kojem je zamjenik
gradonaðelnice. Povjerenstvo objavljuje listu na koju se svi koji su se prijavili za stipendiranje
mogu ùaliti i svi mogu dobiti uvid u listu i bodovanje. Sve je javno i transparentno i za razliku
doktora u Sisaðko-moslavaðkoj Zupaniji, kojoj trebaju doktori za rccepte, svi stipendisti
potpisuju ugovor kojim se obvezuju biti redoviti studenti, a u trenutku kada to prestanu, gube
pravo na stipendiju. Ono Sto posebno veseli je to ðto neki od njih, kada diplomiraju, zaposle se

u gradskoj upravi.
Sto se tiðe ideje otvaranja otvorenog uðiliSta, time smo se intenzivno bavili 2014. i 2015.
godine. U meduvremenu, na trZi5tu se pojavilo mnoStvo uðili5ta pa trebamo prepustiti da se

sana razvijaju, a mi im trebamo pomoói da sami stanu na svoje noge jer posao Grada Siska
nije da u,lazi u segment njihovog djelovanja. Svako osnivanje privatnih uðili5ta óemo podrZati
posebno ako se radi o deficitarnim zanimanjima i predstavljanju Grada Siska kao studentskog
grada.

Zvonko Marincelj bio je zadovoljan dobivenim odgovorima, ali je ostao pri svojem stavu da
Grad Sisak treba pristupiti planskom osmi5ljavanu obrazovarya odraslih osoba.

Bojan Dadasovió utvrdio je da se sljedeói za postavljanje vijeóniökih pitanja prijavio vijeónik
Tihomir Posavec koji je napustio sjednicu te je utvrdio da su svi vijeónici koji su se prijavili, a

nisu stigli postaviti pitanja na aktualnom satu 4. sjednice Gradskog vijeóa kao i vijeónici koji
su se prijavili za postavljanje pitanja na ovoj sjednici, imali su priliku postaviti vijeóniðka
pitanja.
Rekao je da, sukladno odredbama Poslovnika, traùi od proðelnice Gordane Karapandi,aPnca
da danas pripremi priopóenje predsjednika Gradskog vijeó,a Grada Siska u kojem óe napraviti
presjek 6 sjednica Gradskog vljeé,a, kako ne bi razliðiti pamfleti, laZi i monstruozne izjave
izlazile o naðinu na koji danas navodno nije vijeónicima bilo dopu5teno postavljanje
vijeóniðkih pitanja.

Aktualni sat zavr5en je u 11 sati i 10 minuta.
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Prije utvrdivanja dnevnog reda, Bojan Dadasovió utvrdio je da je sjednici nazoðno 13 vijeónika
te se mogu donositi pravovaljane odluke.

PredloZio je sljedeói

DNEVNI RED
1. Usvajanje zapisnika s 5. elektroniðke sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska

2. Prijedlog odluke o pokretanju postupka zasebnog stavljanja izvan snage Urbanistiðkog plana

uredenj a,,C aprag -B aratana''
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Nikolina Bijelió, proðelnica Upravnog odjela za prostorno uredenje i zaStitu

okoliSa

3. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o organizaciji i naðinu naplate parkiranja u Gradu Sisku
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Nikolina Bijelió, proðelnica Upravnog odjela za prostorno uredenje i za5titu
okoliSa

4. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na izmjenu Opóih uvjeta isporuke
komunalne usluge parkiranja na uredenim javnim povr5inama u Gradu Sisku
Predlagatelj i ca: Kri stina Ikió B aniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

5. Prij edlo g pro grama " S i saðki poduzetnik/ ca 2022."
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Maja Del-Vechio, privremena proðelnica Upravnog odjela za gospodarstvo i
komunalni sustav

6. Prijedlog zakljuðka o usvajanju lzvjeíóao izvr5enju Plana djelovanja Grada Siska u podruðju
prirodnih nepogoda za202I. godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zaùptavne imovinsko
pravne i opóe poslove

7. Prijedlog godi5nje analize stanja sustava civilne zaítite na podruðju Grada Siska za202l.
godinu
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zaùpravne, imovinsko
pravne i opóe poslove

8. Prijedlog smjernica za organizaciju í razvoj sustava civilne zaétite na podruðju Grada Siska

zarazdoblje od2022. do 2025. godine
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zavpÍavne imovinsko
pravne i opóe poslove
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9. Prijedlog godi5njeg plana razvoja sustava civilne zaítite na podruðju Grada Siska 2a2022.
godinu s fi nancij skim uðincim a za trogodi5nj e razdoblj e

Predlagateljica: Kristina lkió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zavpravnq imovinsko
pravne i opóe poslove

10. Prijedlog odluke o dono5enju Procjene nzika od velikih nesreóa za Grad Sisak
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zaùpfavîe, imovinsko
pravne i opóe poslove

11. Prijedlog odluke o poveóanju iznosa sredstava zaftnanciranje djelatnosti vatrogastva u
Gradu Sisku u2022. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zaWravnq imovinsko
pravne i opóe poslove

12. Prijedlog odluke o minimalnim financijskim standardima, kriterijima i mjerilima za
financiranje rashoda Javne vatrogasne postrojbe Grada Siska u 2022. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestiteljica: Gordana KarapandùaPnca, proðelnica Upravnog odjela zavpravnq imovinsko
pravne i opóe poslove

13. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i naðinu financiranja decentraliziranih funkcija
osnovnog Skolstva u Gradu Sisku u2022. godini
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proöelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno dru5tvo

14. Prijedlog odluke o pokretanju postupka izboruðlanova i zamjenikaðlanova Savjeta mladih
Grada Siska
Predlagatelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora zaizbore i imenovanja
Izvjestitelj: Zoran Sertió, predsjednik Odbora zaizbore i imenovanja

15. Prijedlog rje5enja o izmjeni Rjeðenja o imenovanju ðlanova Upravnog vijeóa Doma kulture
Kristalna kocka vedrine
Predlagateljica: Kristina Ikió Baniðek, gradonaðelnica
Izvjestitelj: Goran Grgurað, proðelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, sport,
branitelje i civilno druStvo

Sukladno ðlanku 42. Poslovnika Gradskog vijeóa Grada Siska, Bojan Dadasovió dao je îa
glasovanje izjainjavanle o tome hoóe li óe se amandmani podnositi usmeno na sjednici.
Prethodni prijedlogje usvojenjednoglasno s 13 glasova za.

Utvrduje se da nije bilo prijedl oga za izmjene i/ili dopune predloZenog dnevnog reda.

Dnevni red usvojenjejednoglasno s 13 glasovaza.
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TOCKA 1.

Zapisnik s 5. elektroniðke sjednice Gradskog vijeóa Grada Siska usvojen je jednoglasno s 13

glasovaza.

TOðKA 2.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùerya Nikoline Bijelió, jednoglasno s 13 glasova za, donesena
je

ODLUKA
o pokretanju postupka zasebnog stavljanja uvan snage Urbanistiðkog plana uredenja

,rCaprag-Barutanat'

Nakon prethodne toöke, predsjednik Gradskog vijeóa zakazao jepaunt.
Pauza je poðela u 1l sati i 20 minuta, azavríena je u 1l sati i 30 minuta.

Utvrduje se da je nakon palze sjednici nazoöno 13 vijeónika te se mogu donositi pravovaljane

odluke.

Bojan Dadasovió izvijestio je kako óe vijeónici Nezavisne liste Bojana Dadasovióa, upravo
zbog ovakve situacije, na nekoj od sljedeóih sjednica Gradskog vijeóa predloZiti izmjenu
odluke kojom su propisane naknade ölanova Gradskog vijeóa Grada Siska za one vijeónike koji
odlaze sa sjednica, da ne ostvaruju pravo na naknadu.

TOCKA 3.
U ovoj toðki dnevnog reda, predlagateljica akta Kristina Ikió Baniõek predloZila je amandman
na Prijedlog odluke o organizaciji i naðinu naplate parkiranja u Gradu Sisku, tako da se u ðlanku
1. stavku 3., rijeði,,trideset (30) minuta" mijenjaju i glase: ,,Sezdeset (60) minuta".
Obrazloùenje: trideset (30) minuta je premalo da bi kupci na Gradskoj trZnici Sisak mogli
izvr5iti kupovinu pa se predlaùe poveóanje minuta potrebnih za kupnju, na Sezdeset (60)

minuta.

Sreóko Telar istaknuo je kako je i on osobno htio predloZiti isti amandman sa sliðnim
obrazloäenjem.
Rekao je da na trùnici postoje rampe koje su nekada bile u funkciji, a sad vi5e nisu. Postoji li
moguónost postavljanja samo naplatnog automata i uspostavljanja sustava ulazaka i izlazaka
putem kartica. Na taj naðin sustav naplate bi bio jednostavniji. Na koji naðin bi se utvrdio
poðetak parkiranja koji traje 60 minuta?

Marko Kriðka odgovorio je da se radi o naðinu rada kao i u ostalim zoîama parkiranja na

podruðju Grada Siska. Ubacivanjem novca u automat, utvrduje se poðetak i kraj vremena za

parkiranje.

Sreóko Telar upitao je postoji li moguónost uspostave rampi i samo naplatnog automata?

Marko Kriõka odgovorio je da se radi o sliðnim automatima kao u sustavu naplate parkiranja u
Zagrebu.
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Kristina Ikió Baniðek kratko je pojasnila da se sustavom naplate parkiranja veó godinama
bavimo i nekako uvijek je to na pola puta izmedu dva stava. Jedan je na5a ùelja i ðvrsto

gvjerenje daje parkiranje resurs kojije ograniðen, a trebao bi biti dostupan Sirem broju gradana.

Zelimo da na5a trùnica s najvi5e certificiranih OPG-ova nastavi raditi dobar posao kao Sto je i
do sad radila. S druge strane, imamo ðinjenicu o postojanju velikog broja ljudi koji to
zloupotrebljavaju pa smo imali jedno vrijeme besplatno parkiranje 30 minuta, zatim 60 minuta
i, na kraju 120 minuta. Neki korisnici parkirali5ta bí izvezli automobil, napravili krug oko
parkirnog prostora kod trZnice, vratili se natrag kroz rampu i opet koristili besplatno parkiranje.
Tada su problem bili djelatnici Centra za socijalnu skrb, danas su problem sluZbenici
Zupanijske uprave koji zauzimaju parkiraliSna mjesta pa kupci koji dolaze natrùnicu ne mogu
koristiti mjesta zaparkiranje. Zato uvodimo ovu situaciju buduói je dolazilo do kvarova rampi
jer su ðetvrtkom i subotom iz automata izlazile tisuóe kafüca za parkiranje. Sada óe biti jednak

sustav kao i na podruðju Grada Siska. Postojat óe moguónost uplate parkiranje putem mobitela
ili neposredno na parkirnom automatu s tim da óe prvih 60 minuta biti besplatno. Radnici
Komunalca Sisak i Gradske trùnice Sisak pojaðano óe kontrolirati parkiranje automobila kako
bi sustav parkiranja bio na korist kupaca robe na trùnici.

S obzirom da je amandman predloZila predlagateljica, o njemu se nije glasovalo veó je isti
postao sastavnim dijelom prijedloga odluke.

Jednoglasno s 13 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o izmjeni Odluke o organuaciji i naõinu naplate parkiranja u Gradu Sisku

TOðKÄ 4.
Kod glasovanja o ovoj toðki dnevnog reda, sjednicu je u 11 sati i 35 minuta privremeno
napustio Sreóko Telar pa je u odluðivanju sudjelovalo 12 vijeónika.

Utvrduje se da predlagateljicaakta Kristina Ikió Baniðek predloZila amandman na Opóe uvjete
isporuke komunalne usluge parkiranja na uredenim javnim pow5inama tako da se u prijedlogu
izmjena ðlanka 12. njeöi,,trideset (30) minuta" mijenjaju i glase: ,,Sezdeset (60) minuta".
S obzirom da je amandman predloZila predlagateljica, o njemu se nije glasovalo veó je isti
postao sastavnim dijelom Opóih uvjeta isporuke komunalne usluge parkiranja na uredenim
javnim povr5inama.

Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Maje Del-Vechio, jednoglasno s 12 glasova za,

donesena je

ODLUKA
o davanju prethodne suglasnosti na izmjenu Opéih uvjeta isporuke komunalne usluge

parkiranja na uretlenim javnim povrSinama u Gradu Sisku

TOCKA 5.
Kod glasovanja o ovoj toðki dnevnog reda, sjednici je pristupio vijeónik Sreóko Telar pa je u
odluðivanju sudjelovalo I 3 vijeónika.

13



Nakon uvodnog usmenog obrazloùen1a Maje Del-Vechio, Bojan Dadasovió upitao je na koji
naðin je uredeno pitanje Zenapoduzetnica, odnosno o kojim poticajnim mjerama se radi?

Maja Del-Vechio odgovorila je da potpora Lenama poduzetnicama na nivou godi5nje kamatne
stope za financiranje izgradnje, uredenja, dogradnju, kupnju ili pro5irenje gospodarskih
objekata iznosi 3,0, odnosno 3,5 postotna boda za tvrtl<u koja je u veóinskom vlasni5tvu Zene.
Potpora godi5njoj kamatnoj stopi za financiranje kupnje opreme je 2,75, odnosno 3,25 postotna
boda ako je u vlasni5tvu ùene i kod trajnih obrtnih sredstava iznosi 2,0, odnosno 2,5 postotna
boda ako je tvrtka u vlasni5tvu Zene.

Jednoglasno s 13 glasova za, donesenje

PROGRAM
,,Sisaõki poduzetnik/ ca 2022.'o

TOðKA 6.
Nakon uvodnog usmenog izvjesé,a Gordane Karapandùa Prica, jednoglasno s 13 glasova za,
donesen je

ZAKLJUCAK
o usvajanju lzvjeSóa o izvr5enju Plana djelovanja Grada Siska u podruðju prirodnih

nepogoda za 2021. godinu

Utvrduje se da je predsjednik Gradskog vijeóa objedinio uvodna usmena obrazloùen1a i
rasprave po toðkama 7. i 8. dnevnog reda.

TOCKA 7.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùerya Gordane KarapandùaPnca,jednoglasno s l3 glasova
za, donesenaje

GODISNJA ANALIZA
stanja sustava civilne zaðtite na podruðju Grada Siska za202l. godinu

TOðKA S.

Sreóko Telar rekao je da u toðki ,,4.7 Pravne osobe od interesa za sustav civilne zaÉtite",
Gradsko druStvo Crvenog l<nLa, Ulica kralja Tomislava l8 Sisak i Javna vatrogasna postrojba
Grada Siska, Vatrogasna 1, Sisak pripadaju operativnim snagama civilne zaítite Sto moZemo
utvrditi i kad budemo raspravljali o toðki 9. dnevnog reda gdje su navedene operativne snage
civilne zaÉtite tako da ne mogu pripadati i skupini pravnih osoba od interesa za sustav civilne
zaStite. Provjerite to i korigirajte.

Gordana Karapandäa Prica rekla je da se ne slaZe s njegovim primjedbama tako da prijedlog
ostaje.

S 12 glasova za, nlÉta glasova protiv i jednim glasom suzdrZanim Sreóka Telara, donesene su
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SMJERNICE
zÐ org nizaciju i razvoj sustava civilne za5tite na podruðju Grada Siska za razdoblje od

2022. do2025. godine

TOðKA 9.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Gordane KarapandùaPica, Sreóko Telar utvrdio je da
svi poslovi bivðe Drùavne uprave zazaétitu i spa5avanje su s 1.I.2019. godine preneseni u
djelokrug Ministarstva unutarnjih poslova Republike Hrvatske u tada novo formirano tijelo
Ravnateljstvo civilne za5tite. Sukladno tome, toðka 2.1 ,,Stoùer civilne zaítite" u drugom
odlomku naveden je sljedeói tekst:

,,Naðelnik StoZera, zanjeniknaðelnika StoZera te pojedini ðlanovi StoZera civilne zaítite Grada
Siska imaju potvrdu da su zavr3ili Program osposobljavanja Drùavne uprave za zaítitu i
spa5avanje, Uðili5te vatrogastva, zaítite i spa5avanja, gdje su upoznati s:".
Ukoliko su navedeno zavr5ili nakon 1.1,.2019. godine, potrebno je navesti novi naziv, a ako je
prije tog datuma, morao je stajati naziv Dräavne uprave zazaítítu i spa5avanje.
U treóoj toðki opet isto. Nabrojane su operativne snage te je iznöito navedeno da je to
vatrogastvo, odnosno Javna vatrogasna postrojba Grada Siska pa Gradsko druStvo Crvenog
kriZa Sisak, a onda u toðki 3. navode se pravne osobe u sustavu civilne zaÉtite gdje se navode
sljedeóe prave osobe od interesa za sustav civilne zaÉtite Grada Siska: Gradsko dru5tvo
Crvenog l<nùa i Javna vatrogasna postrojba Grada Siska uz ostala poduzeóa koja su odredena
odlukom. Odredbama zakona, Crveni kr,ù, i Vatrogasna postrojba veó su ukljuðeni u sustav
civilne zaítite tako da nema potrebe navoditi ih na dva mjesta.

Kristina Ikió Baniöek sloZila se da se promijeni nomenklatura jer svi su teðajevi zaw5eni prije
2019. godine.
Sto se tiðe druge toðke, nuZno je navesti da su od znaó,aja jer iz njihove aktivnosti i operativnosti
proizlaze odredene financijske obveze koje Grad Sisak nije duZan zakonski pokrivati, ali Grad
Sisak ih ipak financira.
Gradsko druStvo Crvenog lmùa je od potresa od 29 . prosinca 2020. godine na terenu i brine se

dalje o svima koji su bez svojih domova, a Grad Sisak financira tro5kove iako zakonom nije
propisana taobveza, ali mi ne Zelimo ostaviti na5e sugradane na cjedilu. Zbogtoga su navedeni
i Crveni kriZ i vatrogastvo kao operativa i oni su od interesazaGrad Sisak. To je zakonski nad
standard koji mi svojevoljno financiramo.

Jednoglasno s 13 glasova za, donesenje

GODISNJI PLAN
razvoja sustava civilne zaðtite na podruðju Grada Siska 2a2022. godinu s financijskim

ucincima za trogodiSnje razdoblje

TOðKA 10.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùerya Gordane Karapandùa Prica, Sreóko Telar utvrdio je
kako je Procjena nzika od velikih nesreóa za Grad Sisak bitan dokument, a jedna od bitnih
stavaka je broj stanovnika, a onda i gustoóa naseljenosti, spolna i dobna raspodjela
stanovni5tva, broj stanovnika kojima je potrebna neka vrsta pomoói itd. U 2022. godini smo, a

popis stanovni5tva je bio 202I. godine, zamolio je da se u Procjena nzika koriste podaci iz
popisa stanovni5tva je iz 2021' godine. U materijalu je navedeno da se koriste podaci popisa
stanovniðtvaiz2011. godine. To su zastarjeli podaci, a Procjena nzíka s krivim podacima je
pogreSna.
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Temeljem svega navedenog, bilo bi dobro da se uvedu posljednji podaci koliko god oni bili
sluZbeni ili nesluZbeni bolji su od krivih podataka.
Procjena nzika se ne radi zbog vijeónika veó zbogtoga da imamo stvarni dokument temeljem
kojeg se moZe postupati.

Gordana Karapandùa Prica objasnila je da, 5to se tiðe primjedbe vijeónika Sreóka Telara, u
vrijeme kad je radena Procjena nzlka, u isto vrijeme se provodio popis stanovni5tva. Prema
tome, jedini relevantni podaci koje smo imali su podaci popisa stanovni5tva iz 2011 . godine.

S 12 glasovaza, jednim glasom protiv, Sreóka Telara i ni5ta glasova suzdrùanih, donesena je

ODLUKA
o dono5enju Procjene rizika od velikih nesreóa za Grad Sisak

TOðKA 11.
Utwduje se da je predsjednik Gradskog vijeóa objedinio uvodno usmeno obrazloùenje i
raspravu po sljedeóe dvije toðke dnevnog reda.

Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Gordane Karapandùa Prica, jednoglasno s 13 glasova
za, donesenaje

ODLUKA
o poveóanju iznosa sredstava za financiranje djelatnosti vatrogastva u Gradu Sisku u

2022. godini

TOðKA 12.
Jednoglasno s l3 glasova za, donesenaje

ODLUKA
o minimalnim financijskim standardima, kriterijima i mjerilima za financiranje

rashoda Javne vatrogasne postrojbe Grada Siska a2022. godini

TOðKA 13.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùerya Gorana Grguraða, jednoglasno s 13 glasova za,

donesena je

ODLUKA
o kriterijima, mjerilima i naðinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog

ðkolstva u Gradu Sisku u2022. godini

TOðKA 14.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùerya Gorana Grguraða, jednoglasno s 13 glasova za,

donesenaje

ODLUKA
o pokretanju postupkatzbora õlanova i zamjenika ðlanova savjeta mladih Grada Siska
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TOðKA ls.
Nakon uvodnog usmenog obrazloùenja Gorana Grguraða, s 12 glasova za, jednim glasom
suzdrZanim, Sreóka Telara i ni5ta glasova protiv, doneseno je

RJESENJE
o izmjeni Rje5enja o imenovanju ðlanova Upravnog vijeóa Doma kulture Kristalna

kocka vedrine

Sesta sjednica Gradskog vijeóa Grada Siska zavr5ena je u l2 sati i 7 minuta.

ZAPISNICAR PROCELNICA PREDSJEDNIK

Silvio Gordana Karapandäa Prica Bojan Dadasovié
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